
Zápis č. 6/2024–2027 | Zasedání AS VŠE 16. 12. 2024 

Strana 1 z 4  

Zápis č. 6/2024–27 

 

Předmět 6. zasedání Akademického senátu Vysoké školy ekonomické v Praze (AS VŠE) 

Datum 16. 12. 2024 

Místo VŠE v Praze, zasedací místnost rektora NB169 (zasedání svoláno v hybridní formě) 

Přítomni FFÚ: Borovička, Hubáčková, Marek, Vančurová, Zelenka (od 13:15)  

FMV: Čapková, Grácová, Peterková 

FPH: Pavelka, Reml, Stříteský, Svobodová 

 FIS: Fales, Helman, Mikulenka (do 14:20), Potančok, Zouhar 

NF: Mičáň, Němec, Ševčíková, Váňa, Vondráček 

FM: Míková, Pažitný, Závodný Pospíšil 

Jiné: - 

Nepřítomni Omluveni: Bič, Cirhanová, Dostálová, Fliedrová, Garip 

Neomluveni: - 

Hosté Dvořák (rektor), Machková (prorektorka), Novotný (prorektor), Hnát (prorektor), Zouhar 

(kvestor), Tóth (kancléř) 

Předsedali Pavelka (předseda) 

Čas jednání 13:04 - 14:49  

Program 1. Zahájení, prezence, program. 

 2. Dodatek ke Zprávě o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi 

souvisejících činností Vysoké školy ekonomické v Praze za rok 2023. 

 3. Delegace náhradníka do Studentské komory Rady vysokých škol.  

 4. Různé 

 

1. Zahájení, prezence, program 

Čas: 13:04 - 13:14 

Průběh: Proběhla prezence všech senátorů – přítomných prezenčně, tak online v systému MS 

TEAMS. Senátor Helman se zeptal, proč není do programu zařazen bod nominace 

členů do nové Etické komise VŠE, jak bylo na minulém zasedání AS VŠE panem 

rektorem avizováno. Rektor uvedl, že se mu zatím nepodařilo sestavit kompletní návrh 

členů a předpokládá, že tak učiní v lednu. Další připomínky k programu nebyly.  

Výsledek: Program zasedání byl schválen dle pozvánky. 

Hlasování č. 6.1 (o programu zasedání AS VŠE) 
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Textace:  „AS VŠE schvaluje program zasedání dle pozvánky“ 

Začátek: 13:11 

Přítomni: 25 

Pro: 25 

Proti: 0 

Zdrželi se: 0 

Nehlasovali: 0 

Výsledek:  Program byl schválen. 

2. Dodatek ke Zprávě o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi 

souvisejících činností Vysoké školy ekonomické v Praze za rok 2023. 

Čas: 13:13-14:17 

Průběh: Předsedající požádal rektora o představení bodu. Rektor uvedl změny, které v materiálu 

byly nastaly oproti verzi předložené na listopadové jednání AS VŠE. Pana rektora 

doplnil prorektor Hnát. Do následné diskuze se zapojili senátor Helman (který navrhl 

úpravy v materiálu a návrh dvou usnesení – návrhy 2 a 3), senátorka Ševčíková, 

senátorka Vančurová, senátor Marek, senátor Pažitný, senátor Vondráček a senátor 

Váňa. Na otázky reagoval rektor, prorektor Hnát, prorektorka Machková a kvestor 

Zouhar.  

Výsledek: AS VŠE schvaluje Dodatek ke Zprávě o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, 

tvůrčí a s nimi souvisejících činností Vysoké školy ekonomické v Praze za rok 2023.  

 AS VŠE neschválil úpravu materiálu Dodatek ke Zprávě o vnitřním hodnocení 

kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností Vysoké školy ekonomické 

v Praze za rok 2023. 

  AS VŠE neschválil žádost AS na vedení VŠE, aby připravilo souhrnnou zprávu o 

úspěšnosti přijímacího řízení a úspěšnosti dokončení studia na jednotlivých 

fakultách VŠE, jejich vývoji v posledních letech, srovnání s ostatními veřejnými 

vysokými školami v Praze a předložilo tuto zprávu na vědomí AS VŠE. 

  

Hlasování č. 6.2.1 (o usnesení AS VŠE) 

Textace:  „AS VŠE schvaluje Dodatek ke Zprávě o vnitřním hodnocení kvality 

vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností Vysoké školy ekonomické 

v Praze za rok 2023.“ 

Začátek: 13:53 

Přítomni: 26 

Pro: 21 

Proti: 0 

Zdrželi se: 3 
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Nehlasovali: 2 

Výsledek:  Usnesení bylo přijato. 

 

Hlasování č. 6.2.2 (o usnesení AS VŠE) 

Textace:  „Akademický senát VŠE v 3. větě 1. odstavce části 7.2 schváleného Dodatku ke 

Zprávě o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících 

činností Vysoké školy ekonomické v Praze za rok 2023, ruší slova "tak, aby se 

zvýšil podíl studií ukončených úspěšně ve standardní době studia a klesla 

studijní neúspěšnost.“ 

Začátek: 14:03 

Přítomni: 26 

Pro: 2 

Proti: 9 

Zdrželi se: 13 

Nehlasovali: 2 

Výsledek:  Usnesení nebylo přijato. 

Hlasování č. 6.2.3 (o usnesení AS VŠE) 

Textace:  „AS VŠE žádá vedení VŠE, aby připravilo souhrnnou zprávu o úspěšnosti 

přijímacího řízení a úspěšnosti dokončení studia na jednotlivých fakultách VŠE, 

jejich vývoji v posledních letech, srovnání s ostatními veřejnými vysokými 

školami v Praze a předložilo tuto zprávu na vědomí AS VŠE.“ 

Začátek: 14:14 

Přítomni: 26 

Pro: 10 

Proti: 1 

Zdrželi se: 14 

Nehlasovali: 1 

Výsledek:  Usnesení nebylo přijato. 

 

3. Delegace náhradníka do Studentské komory Rady vysokých škol. 

Čas: 14:17-14:36 

Průběh: Předsedající požádal předkladatele – místopředsedu Remla o představení bodu a 

představení návrhu náhradníka. Místopředseda Reml navrhl jako náhradníka senátora 

Mičáňě, který s návrhem souhlasil a představil se. Do diskuze se zapojil senátor 

Vondráček, Helman a opětovně senátor Mičáň. Místopředseda Reml navrhl tajné 

hlasování.  Jiný kandidát nebyl navržen.  

Výsledek: AS VŠE schválil nominaci Ing. Alexe Mičáňě jako náhradníka do studentské 

komory RVŠ.  
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Hlasování č. 6.3.1 (o usnesení AS VŠE) 

Textace:  „AS VŠE rozhodl, že o schválení náhradníka delegáta do studentské komory 

RVŠ bude hlasovat tajnou volbou.“ 

Začátek: 14:27 

Přítomni: 25 

Pro: 20 

Proti: 2 

Zdrželi se: 3 

Nehlasovali: 0 

Výsledek:  Usnesení bylo přijato. 

Hlasování č. 6.3.2 (o usnesení AS VŠE) 

Textace:  „AS VŠE nominuje na pozici náhradníka ve Studentské komoře Rady vysokých 

škol Ing. Alexe Mičáně k datu 16.12.2024.“ 

Začátek: 14:29 

Přítomni: 25 

Pro: 18 

Proti: 6 

Zdrželi se: 0 

Nehlasovali: 1 

Výsledek:  Usnesení bylo přijato. 

 

4. Různé 

Čas: 14:36-14:49 

Průběh:  1) Rektor poděkoval za spolupráci a popřál k vánočním svátkům.  

 2) Senátor Helman se dotázal ohledně rezervací místností v průběhu zkouškového 

období. Na dotaz reagoval prorektor Hnát a rektor Dvořák.   Do diskuze se zapojila 

senátorka Čapková a senátor Pavelka.  

 3) Senátor Mičáň informoval o inciativě studentů na vznik pozice studentského 

ombudsmana. Do diskuze se zapojil prorektor Hnát a rektor Dvořák.  

 

Zapsal: Ing. Jakub Drábek, Ph.D.  

 

 

Schválil: doc. Ing. Tomáš Pavelka, Ph.D. (předseda AS VŠE) 

 


